
Dagsorden/referat 
til Ungecenterbestyrelsesmøde  
torsdag den 7. marts 2023 kl. 16.00 - ca.1800   
i Ungecenter2610, Nørrekær 8, Rødovre  
  
Indkaldte:  
Klaus Larsen – Jens-Halvor Zoffmann – Arbresh Useini – Dan Larsen – Anders Pedersen 
– Fadwa Kassoudi–– Sofie Denker – Mette Storgaard – Jeanett Thomsen – Mie Ø. Berg   
  
Gæster:  ingen  
  
Referent: Jeanett Thomsen  
  
Afbud:  Mie 

  

Sag  Dagsorden  Referat  

1.  Meddelelser  
 
Sygefravær   
 
TEAMS 

 
 
4,9 %  
 
Hvordan gør vi det?  
 
Mangler adgang: Abresh.  
 
Vi følger op på det næste gang.  
 
Contain flytter til Ungecenter2610  
 
Fysiklokalet: tag fat i Nikolaj Marker inden 
vi gør noget.  
 
 

2.  Generel orientering om 
Ungecenter2610   
 
Skolelederstilling 
  

  
 
 
Dan orienterer om proces og udvalg. Sofie 
supplerer. Jeanett forlader mødet under 
orienteringen.  

3.  Budgetopfølgning og budget 2024  
  

 Der ønskes en gennemgang af budgettet 
med flere detaljer.  

4.   Nyt fra elevrepræsentanterne    Ingen  

5.   Orientering om vejledningen  
(obs: den sammenhængende plan for 
vejledningen er offentliggjort og sendt ud 

Meddelelsesbog  
 
Besøg fra Grønland  



til alle skoler. Den ligger nu også i 
TEAMSmappen)   
  

 
UPV – afskaffes – hvad skal der ske  

6.  Orientering om 10. klasse   
 
Der er skriftlig orientering denne gang. 
Mette Storgaard supplerer  

Siden sidst er der kommet styr på 
terminsprøve, UPV, åbent hus, 
uddannelsesaftenpraktik og OSO. Alle 
elever er på vej videre i uddannelse og i 
øjeblikket arbejder uddannelsesvejlederne 
hårdt ift. at få det sidste til at falde på plads.   
 
Jeg vil gerne fremhæve, at den nu 
obligatoriske erhvervspraktik forud for OSO 
i høj grad har kvalificeret de unges arbejde 
– ikke mindst i forhold til deres produkter, 
som er fremlagt på OSO-messen. 
 
I disse dage tikker tilmeldingerne til næste 
skoleår ind – og det ser godt ud i forhold til 
præmissen, at efterskolerne vækster 
enormt i 10. klasse og årgangen er mindre 
end tidligere. Meget positivt. 
 
Vi har nu sat gang i arbejdet med den 
kommende gallauge og 
eksamensperioden, hvor de unge i 
slutningen af april skal trække 
fordybelsesområder og herefter direkte ind 
i vejledningsfasen efter de skriftlige prøver. 
  
 
Mette: det går rigtigt godt. Der laves 
indflyvning til prøverne – det er ved at gå 
op for eleverne at der ikke er lang tid til.  
 
Der er afleveret ønsker til optagelse.dk. 
For mange gik det godt og nogen skulle 
hjælpes med processen.  
 
Der er ikke mange som søger gymnasiale 
uddannelser. Mange vil gerne 
erhvervsuddannelser.  
 
Praktik har været en stor succes. Der er 
elever, som stadig er i praktik. Vi laver 
fokus på praktik til næste år.  
 
Det ser ud til at vi også næste år har stor 
søgning til 10. klasse.  



 
 
  

7.   Orientering om Dagskolen 
Jeanett Thomsen orienterer. Sofie 
Denker supplerer   
  

Dagskolen er næsten fyldt og arbejder hen 
imod afgangsprøver for 9. klasse. Vi 
arbejder i stigende grad i hold.  
 
Vi har en lejrskole for 8. klasse i juni måned 
 
Efter påske starter vi visitationsprocessen  
 
Vi tager i år også elever ind i 7. klasse og 
skal finde en struktur for dette.  
 
Der er elever, som skal gå i 10. klasse 
næste år, og nogen som skal på FGU. Der 
er enkelte elever som har ønsket teknisk 
skole og vi tænker at det kan blive svært og 
har tilbudt at fortsætte vejledningen af dem 
hvis det ikke lykkes.  
 
  

8.   Fritidsundervisningen  
Mie Berg orienterer    

-  

9.   Udvekslings- og rejseprojekter  
  

-  

10.   Aktuelle ansættelsessager  
  

Vi har ansat Laura i DSK pr. 1. marts og 
Signe pr. 1. april  
 
Der er ansat en projektmedarbejder i 
vejledningen til 1. marts. Skoleforvaltningen 
finansierer 180.000 til stillingen og vi betaler 
resten (ca. 120.000)   
 
Der er en vakant stilling i 10. klasse, som 
besættes pr. 1. august 2024  

11.   Forslag til årshjul præsenteres   
 
Behov for en drøftelse om bestyrelsens 
rolle. Hvad kan det enkelte medlem 
bidrage med.  
 
Hvis bestyrelsen skal arbejde med 
principper så opfordres alle til at læse sig 
mere ind på artiklen med eksempler: 
www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper   

  
  
Drøftelse af hvad der er brug for med nye 
principper. 
 
JT folder behovet for ordensregler, som 
lægger sig op ad regler for fremme af god 
ro og orden i Folkeskolen.  
 
 



 
Forslag til arbejde med det første princip: 
 
Værdigrundlag, ordensregler, 
antimobbestrategi og retningslinjer for 
vold mellem elever.  

 
Vi arbejder temabaseret med princippet 
næste gang.  
 
Næste møde former sig som en workshop 
omkring princippet. Der udformes en 
skriftlig orientering inden mødet for at 
imødekomme behovet for information.  
 
Inden mødet sørger vi (medarbejdere og 
ledelse) for at der laves interview til 
dataindsamling med de unge. Og der 
tænkes på om nogle unge kunne tænke 
sig at indgå i workshoppen til næste møde.  
 

12.   Eventuelt  
  

Får man vederlag for bestyrelsesarbejdet? 
 
JT undersøger.   
 
Der er ikke givet diæt for de sidste ter 
møder. Det er nu sat i gang og burde 
komme til jer inden for kort tid.  

  
  
  
  
  

 


